
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru zo dňa 02.11.2023 

zasadacia miestnosť č. d. 225, MsÚ, Bernolákova 5188/1A, Malacky 

v čase od 17,00  do 19,00 hod. 

 

 

Predseda komisie -  Mgr. Martin Macejka 

Podpredseda komisie - Ing. Milan Ondrovič PhD. 

Členovia komisie -  Ing. Štefan Hronček,, Mgr. Vanda Kráľovičová PhD., Mgr. art. Marek 

Burcl, , PhDr. Ing. Lucia Vidanová, Bc. Stanislav Bellan,  

Ospravedlnení: Lenka Osuská, Mgr.art. Branislav Škopek, Dávid Maxian 

Pozvaný hosť: Mgr. Jana Zetková 

Tajomníčka komisie: Mgr. Katarína Krišková 

 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Martin Macejka. V úvode zasadnutia bol 

schválený nasledovný program: 

 

1. Námestie 

2. Informačný systém v meste 

3. Celomestské podujatia 

4. Kronika za rok 2022 

5. Rôzne 

 

Hlasovali:7   za: 7   proti:0              zdržal sa:0   

 

K bodu 1) 

V bode 1 podpredseda komisie informoval členov o plánovanej kolaudácií námestia, ktoré bude 

vykonané v priebehu niekoľkých nasledujúcich týždňov. Po novom roku sa otvorí na námestí 

nová Turisticko-informačná kancelária a "mestská obývačka", ktoré budú zariadené 

multifunkčným nábytkom. Zároveň bude po rekonštrukcii sály otvorený spoločenský dom, v 

ktorom budú vytvorený klub v správe MCK. Na námestí bude od decembra sprístupnená 

špeciálna umelá ľadová plocha s možnosťou zapožičania korčúľ.  

Uznesenie: komisia berie informáciu o námestí na vedomie.  

Hlasovali:7  za:7   proti: 0             zdržal sa: 0  



 

 

K bodu 2) 

Podpredseda komisie oznámil členom komisie, že prebieha rokovanie o informačnom systéme 

mesta cez aplikáciu, cez ktorú by bolo možné informovať občanov o aktuálnom dianí v meste. 

Členovia komisie taktiež diskutovali o možnosti  inštalovania digitálnych informačných tabúľ na 

niektorých miestach v meste (Florián, Rádek, železničná stanica a podobne).  

Uznesenie: komisia odporúča prednostke MsÚ zabezpečiť v rozpočte na rok 2024 finančné 

krytie na informačný systém – mobilnú aplikáciu a digitálne tabule.  

Hlasovali:7  za:7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 3) 

V tomto bode riaditeľka Mestského centra kultúry (MCK) Mgr. Jana Zetková oboznámila členov 

s pripravovanými akciami, ktoré sa budú konať počas nasledujúceho obdobia. Podpredseda 

komisie poznamenal, že aktivity z kaštieľa by bolo vhodné presunúť do spoločenskej sály, ktorá 

je v súčasnej dobe rekonštruovaná. Riaditeľka MCK oznámila, že už pripravuje program 

v podobe koncertov, besied  a podujatí, ktoré by sa mohli konať v uvedených priestoroch.  

Zároveň informovala komisiu o pripravovanom programe Adventných Malaciek. Komisia tiež 

diskutovala o príprave budúcoročných Prvomájových Malaciek 

Uznesenie: komisia odporúča prednostke MsÚ zabezpečiť v rozpočte na rok 2024 finančné 

prostriedky na celomestské podujatia v potrebnom rozsahu. 

Hlasovali:7  za:7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 4) 

V tomto bode predseda komisie predstavil kroniku mesta za rok 2022 a oboznámil s jej obsahom 

členov.  

Uznesenie: členovia komisie súhlasia s obsahom Kroniky mesta za rok 2022. 

Hlasovali:6  za:6   proti: 0             zdržal sa: 1  

 

K bodu 5) 

Lucia Vidanová navrhuje vytvoriť v meste zdieľaný priestor na uskladnenie mobiliáru a 

materiálu, ktorý sa používa pri mestských podujatiach. Marek Burcl navrhuje možnosť prenajatia 

časti nezrekonštruovaných priestorov kaštieľa pre tretiu osobu. Predseda komisie navrhol 

možnosť rekonštrukcie cestičiek na starom a novom cintoríne. Milan Ondrovič oznámil členom 



komisie, že je pripravený projekt rekonštrukcie na nový cintorín, no momentálne je rozpočet na 

tento projekt neaktuálny. Komisia sa dohodla, že dlhodobo diskutovanú otázku úpravy vjazdov 

do mesta prerokuje na budúcom zasadnutí. 

Uznesenie: komisia odporúča prednostke MsÚ: 

1. nájsť vhodné priestory na uskladnenie mestského mobiliáru na podujatia, 

2. zabezpečiť do rozpočtu mesta finančné prostriedky na rekonštrukciu cestičiek na oboch 

cintorínoch,  

3. overiť možnosť využívania častí kaštieľa tretími stranami. 

 

Hlasovali:7  za:7   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

......................................................                          ........................................................ 

         v.r.                                 v.r. 

   Mgr. Katarína Krišková                      Mgr. Mgr. Martin Macejka 

                tajomníčka                                                        predseda  

 

 

Malacky 03.11.2023  

 

 


